
Beriz Belkić 

1. Pitanje postavljeno Vladi Federacije BiH:  

 „Je li točna informacija da Vlada Federacije BiH namjerava prodati tri objekta sa statusom 

državne imovine, na koje pravo korištenja ima Fond mirovinsko-invalidskog osiguranja 

Federacije BiH?“ 

2. Pitanje postavljeno Vijeću ministara BiH:  

„U kojoj je fazi proces odnosno postupak donošenja Proračuna za 2013. godinu? Da 

podsjetim na rokove, dakle 15. 10. 2012. proračun je već trebao biti u Predsjedništvu BiH, 

a mi smo ovdje trebali okončati postupak 15. 11. 2012. i proračun dostaviti Domu naroda 

na konačno usvajanje.“ (Odgovor je na sjednici dao predsjedatelj Vijeća ministara BiH 

Vjekoslav Bevanda.) 

 
 


